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Vragen van het lid Teeven (VVD) aan
de minister van Justitie over de
(tijdelijke) terugkeer van de heer
Tonino bij het Openbaar Ministerie
als extern adviseur. (Ingezonden
15 april 2009)

1
Hebt u kennisgenomen van de
berichten in de media dat een
oud-officier van justitie tijdelijk als
extern adviseur gaat werken voor het
Openbaar Ministerie om het
onderzoek naar de vastgoedfraude te
ondersteunen?1

2
Is het inschakelen van de oud-officier
van justitie niet in strijd met het
beleid van het kabinet om geen
externe adviseurs meer in te huren
als dit niet strikt nodig is? Is er bij het
Openbaar Ministerie niet voldoende
kennis, met name bij het Functioneel
Parket, om dit onderzoek naar de
vastgoedfraude optimaal af te
ronden?

3
Bent u persoonlijk gekend in de
beslissing om de oud-officier van
justitie in te huren? Keurt u deze
handelswijze goed?

4
Bent u niet van mening dat het
aanzien van het Openbaar Ministerie
wordt geschaad en in de publieke
opinie nadelig wordt beïnvloed door
de oud-officier van justitie voor deze
functie te benaderen?

5
Onder welke speciale bepaling valt
het inhuren van de oud-officier van
justitie?

1 de Volkskrant, 10 april 2009: «Tonino terug
bij het OM ondanks pornoaffaire».

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Albayrak (Justitie) (ontvangen 4 mei
2009)

Hierbij deel ik u mee dat de
schriftelijke vragen van het lid Teeven
(VVD) van uw Kamer over de
(tijdelijke) terugkeer van de heer
Tonino bij het Openbaar Ministerie
als extern adviseur (ingezonden
15 april 2009) niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord, aangezien nog niet alle
benodigde informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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